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PRororÓr NR 33/os
Z Posiedzenia Komisji Porz4dku Publicznego

w dniu 20 maja 2005 roku.

Wi c eprzewo dn i cz4cy S te fan F iutek pr zy w ital zebr any ch radnych.

Na komisjE przybyl komendant StraZy Miejskiej by przyblityó radnym

sprawozd aníe z dzialalnoéci Stra2y Miejskiej za rok ubiegty. Komendant Hatys

wyjaénil, i2 w roku ubieglym Stra| Miejska rozpoczEla szczególn4 kontrolg

posesji pod wzglEdem gospodarki wodno éciekowej. W tych posesjach,

w których po raz drugi nie dostosowano gospodarki wodno éciekowej

do obowiqzuj4cych wymogów Stta| Miejska nalo|yla karE pienigznE'

RozpoczgliSmy równieZ kontrolE, pod wzglEdem posiadania pojemników

na terenie sotectw wszystkich mieszkaúców, zgodnie z obowiqzujqcq. uchwalq.

WiEkszo$ó gospodarstw jest juz zaopatrzona w pojemniki. W biehqcym roku

sporo mandatów Sfra| Miejska nalolyla równieZ za spoZywanie alkoholu

w miejscach publicznych. Wiceprzewodniczqcy zwrócrl siE do komendanta

z proéb4 aby Stra|Miejska zainteresowala siq osobami, które iezdzqc na gieldE

warzywnqwyrzucajqw lesie w Mnichowie pudelka i émieci. Komendant Hatys

zapewnll, Le zajmie siE tq spraw% chocia2 nale2a\oby to zglosió równie? Stra?y

Leénej. Komendant opuécil komisjE.

Ad.2

Wiceprzewodnicz4cy rozpocz$ analizg materialów na sesjq od punktu 6.

Pkt. nr 6

sprawozdanie z dzialalnosci Burmistrza migdzy sesjami

Przewodniczqcy wyjaénil, i2 w punkcie 6 jest Zle sformulowany zapis

dotyczqcy remontów ubytków na drogach. Prawidlowo powinien brzmieó

,,2& I cm2 o gtqbokoéci 4 cm i powyZej." Poinformowal równieZ radnych



w sprawie punktu 22 -tojest tylko decyzja i nie ma nic wspólnego znaszym

gminnym bud2etem. - powiedzial przewodniczqcy komisji.

Komisja uwag nie wniosla

Punkty 7 - 25

Komisja uwag nie wniosla

Pkt.26

(Jchwata w sprawie zaciqgniqcía hredytu na sfinansowanie wydatków

nieznajdujqcych pokrycia w planowanych dochodach gminy

Komisja uwag nie wniosla

Pkt.27

Uchwala w sprawie bankowej obslugi budietu gminy Jqdrzejów

i j e dno s t ek or ganíz acyj ny c h.

Komisja uwag nie wniosla

Pkt .28

Uchwala zmieniajqca uchwalq Nr XXXI/280/05 Rady Miejskiej

Jqdrzejowie z dnia 23 marca 2005 roku w sprawie regulaminu udzielania

pomocy materialnej o charakterze socjalnym

Komisja uwag nie wniosla

Pkt.29

Uchwala w sprawie zwolnienia osób bezrobotnych z oplaQ za wpis

do ewidencjí dzialalnoici gospodarcze.

Komisja uwag nie wniosla

Pkt. 30

Uchwala w sprawie utworzenía zakladu budzetowego pod nanuq ,,Zaklad

í4/odocíqgów i Kanalizacj í " w Jqdrzej owie.



Wiceprzewodnicz4cy poinformowal o wprowadzeniu poprawek do

Statutu w $ 10 dopisaó na koúcu zdania ,,, po przeprowadzeniu konkursu" w $ 13

dopisaó nastgpuj4ce punkty

1 . po pozytywnym zaopiniow aniu przez burmistrza

2. schemat organizacvjny stanowi zalqcznik nr I do statutu '

W $ 20 dopisaó na koúcu ,, i zatwierdzony przez Burmistrza miasta

Jgdrzejowa".

Komisja uwag nie wniosla

Pk t .31

(lchwala w sprawie ustalenia najnízszego wynagrodzenia w I - szej

kategorii zaszeregowania oraz wartoici jednego punktu w zloQch

do sporzqdzenia tabeli miesiqcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego

pracowníków zatrudnionych w Zakladzie Wodociqgów i Kanalízacii

w Jqdrzejowie.

Komisja uwag nie wniosla

Pkt .32

Informacja z dzialalnoící Targowícy Miejskiej w Jqdrzejowie.

Aby informacja byla pelna to dopiero po wniosku pokontrolnym

bEdziemy analizowali ten punkt - powiedzial Wiceprzewodniczqcy.

Ad.3

Na posiedzenie komisji przybyl Burmistrz L. Kapcia. W sprawach

roZnych zosfaly omówione dwa pisma od ,,Zarzqdu Dróg Powiatowych" oraz

,,Bezpieczna Gmina''. Burmistrz L. Kapcia poinformowal radnych,

i2 nie zostalo podpisane porozumienie w pierwszej sprawie z uwagi na szereg

niejasnoSci. Zwrócilem siQ, zatem o Scisle sprecyzowanie czy te zadania

ustalone w naszym budzecie bede zrealizowane w proporcjach

tu wyznaczonych, chocia2by przy przedstawieniu tych wielkoéci jak wysokoéó

kwot i wielkoSó zadah w metrach biezqcych. Radny K. Michalski zapytal



Burmistrza czy podawali orientacyjny koszt modernizacji kilometra drogi.

Burmistrz odpowiedzial, i2 podany jest on w dokumentach. WiEcej informacji

na ten temat nie mam jeszcze.

Jeaeli chodzi o Bezpiecznq GminE to zgtrosilem nasze gminE Jgdrzejów

do konkursu.

Zostala równieZ poruszona problematyka II etapu budowy bloku

komunaln ego, or az Burmistrz przedstawil radnym koncepcj g zagospodarowania

éwietlicy na kolejce dojazdowej. Radny W. Bilewicz zapytal, kiedy rozpoczyna

sip budowa na ul. Koécielnej. Na pocz4tku czerwca rozpocznie siE budowa

poinformowat radnych burmistrz L. Kapcia.

Komisja zakohczyta siq o godz.14 00.

Prptokqlowala Wiceprzewodniczqcy
, í t ¿ 1  ,  L
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